
Zápis z 5. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

24. 5. 2023 v 19 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: R. Brát, A. Jarý, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, P. Špelda 

Nepřítomni: L. Vejrek 

Program 

1. Rekapitulace přípravy hlavní sezony 

2. Výsledek hospodaření haly 

3. Průběh soutěží 

4. Problémy se závlahou 

5. Vyrovnání poplatků za položky v bankovnictví a dlouhodobé absence 

6. Finance za administrativu 

7. Plán zvýšení cen za tréninky 

8. Nákupy 

9. Speciální úpravy areálu 

10. Ostatní 

Závěry 

1. Rekapitulace přípravy hlavní sezony 

Předseda oddílu rekapituloval letošní jarní přípravu areálu pro jarní sezonu. Vinou počasí, brzkého 

termínu začátku soutěží a demontáže haly bylo třeba vše zařídit cca ve 14 dnech. Díky velkému úsilí 

všech brigádníků se to podařilo. Celkem bylo odpracováno 322,5 hod. jen na přípravě venkovních 

kurtů. Na montáži a demontáži haly bylo odpracováno 260 hod. Rekordmanem se stal Petr Špelda se 

41 brigádnickými hodinami. Děkujeme! V. v. vyjádřil spokojenost s brigádnickou aktivitou členů.  

2. Výsledek hospodaření haly 

Předseda oddílu představil výsledek hospodaření haly:  

Energie proti pronájmům: +58 tis. Kč 

Administrativa: -15 tis. Kč 

Brigády: -26 tis. Kč 

Správce: -16 tis. Kč 

Nákupy, voda, elektřina: -15 tis. Kč 

Demontáž Calypso: -11 tis. Kč 

Celkem výsledek: -25 tis. Kč 

Původní odhad činil -180 tis. Kč, takže výsledek zhodnotil v. v. převážně pozitivně. Všechny položky 

týkající se haly budou pro lepší přehled o hospodaření uvedeny v účetním středisku Hala. 

3. Průběh soutěží 



Předseda oddílu zhodnotil prozatímní průběh soutěží u všech 12 týmů jako bezproblémový. Účast na 

mistrácích je stoprocentní, a to i u céčkových týmů. Vyjma těchto právě zmíněných týmů se všechny 

perou o medaile. Největším překvapením pro předsedu jsou výkony dospělého B družstva, které 

válcuje soupeře, a výkony našich nejmenších hráčů, kteří si vedou obdobně.  

4. Problémy se závlahou 

Vzhledem k probíhajícím problémům s frekvenčním měničem čerpadla rekapituloval předseda oddílu 

opravy tohoto zařízení v minulých letech: 

květen 2019: instalace čerpadla a frekvenčního měniče 

2020 výměna řídicí jednotky po vyhoření 

2022 výměna příruby po vystřelení horké páry 

2023 výměna zkratovaného frekvenčního měniče  

2023 kompletní výměna všech trubek a přechodek 

Vzhledem k tomu, že zařízení stále přestává fungovat, navrhl předseda, že pokud firma Green4plan 

na vlastní náklady nedá zařízení do pořádku nebo pokud si za kompletní výměnu a další výjezdy 

elektrikáče něco naúčtuje, bude shánět nového dodavatele. V. v. s tímto jednohlasně souhlasil. 

5. Vyrovnání poplatků za položky a dlouhodobé absence 

Předseda oddílu požádal klub o 10 tis. Kč pro tenisovou školu, které by pokryly cenu za neúměrné 

zvýšení množství transakčních položek v internetovém bankovnictví KB (pronájem haly se platil podle 

dohody s účetním na účet tenisové školy) a za odpuštění některých plateb za tréninky pro hráče 

s dlouhými absencemi. Předseda navrhl, že by tato částka mohla v KB zůstat z vybraných částek za 

klubové mikiny, které měla ten. škola vracet klubu. V. v s tímto jednohlasně souhlasil.  

6. Finance za administrativu 

Předseda oddílu předal kolegům soupis všech svých úkolů za zimu a jaro (cca 8 stran textu) a své 

faktury a požádal klub po cca 5 letech o zvýšení měsíční částky za administrativu klubu z 5000 na 

7500 Kč. Zvýšení také zdůvodnil tím, že kvůli povinnostem s chodem klubu je nucen předávat své 

tréninky jiným trenérům a také je k tomuto kroku tlačen zvýšením částek za sociální a zdravotní 

pojištění. V. v. s tímto jednohlasně souhlasil.  

A. Jarý doporučil také zajistit výpomoc se správou přes prázdniny. S touto možností předseda počítá: 

od června do srpna bude vypomáhat s chodem klubu Denisa Drtinová za adekvátní mzdu. 

7. Plán zvýšení cen za tréninky 

Předseda oddílu také avizoval, že bude nucen od září zvýšit cenu za tréninky, a to nejvýše o 25 Kč za 

skupinový trénink, a to z důvodu nutnosti udržení co nejvíce trenérů vzhledem k obrovskému 

množství dětí a také z důvodu zaplacení společné komunikační a organizační platformy. V. v. s tímto 

krokem souhlasil. 

8. Nákupy 

Předseda oddílu zmínil nutnost pořízení nové sekačky. V. v. souhlasil a zmínil, že starou si také 

necháme, a to z důvodu sečení kamenitých částí areálu. Výběrem typu byl pověřen J. Kult. 



9. Speciální úpravy areálu 

Je nutno přivařit panty a zarážku u vstupní branky – sváření zajistí L. Vejrek  

V. v. určil, aby se více napnuly ploty, což by znemožnila míčům propadávat mimo areál.  

Sloupy – začneme brigádnicky odstraňovačem lazury na jednom sloupu a poté natřeme sloup lakem 

s pigmentem. Brigády zajistí předseda. 

V. v. zadal předsedovi, aby komunikací s městem Č. K. zjistil možnosti instalace fotovoltaiky či 

solárních panelů na střechu zázemí.  

Úprava prostoru před terasou: V. v. odsouhlasil návrh J. Jankoviče, který zdarma zpracuje návrh na 

úpravu (větší část tráva, menší část pod terasou výsadba rostlin vč. užitkových) a následně zpracuje 

celý prostor za cenu materiálu. K tomu zajistí předseda brigádnickou výpomoc. 

10. Ostatní 

Předseda klubu zmínil, že v tenisové škole hraje již přes 100 dětí, konkrétně 105, čímž je 

v mimohradecké oblasti kraje největší tenisovou školou. V. v. vyjádřil nad tímto stavem spokojenost. 

V. v. určil, že příští rok koupí oddíl strunovou sekačku pro posečení hůře přístupných míst. 

R. Brát inicioval uspořádání 2 posezení na tenise. První v termínu 10. června, druhé na konci 

soustředění. První bude zajištěno, druhé dle možností předsedy. 

J. Kult prověří možnosti instalace bidetové sprchy z důvodu snazšího úklidu sprch. 

V. v. se dohodl na postupu boje s plevelem: vařící voda, ocet, horkovzdušná pistole, roundup. 

 

Zapsal: T. Kábrt 

 


